
 
        

Bestyrelsesmøde   
Dagsorden 
udsendt 

9.1.24  

Mødedato 13.01.24.  

Mødested Klaus og Lone kl. 15.30  
Deltagere 
 
 
 
 
 
 
 
 
Afbud 

Ronni, formand 
Ulla Martens 
Belinda Kramer kasser  
Dennis C. Lorenzen 
Bettina Schmidt 
Lone Häbel 
Louise Hansen 
Klaus Okkels 
Marie – daglig leder 
 
Juniorudvalg 
Stævneudvalg 
Finn Märcher (2. Suppeleant) 

 

   
Dagsorden Kommenterer/Ansvarlig: 

1.  Opfølgning på referatet fra d.4.12.  
- Tømrer kommer og kigger på tag igen 
- El aftale, der er lavet aftale på fast 
aftale det næste år på 87 øre pr 
kilowat. Der kan søges sponsorater ved 
Norlys til energi/grøn omstilling. 
- Indkøb på tipvogn til traktor – 
arbejdes der stadig på 
- Mødding er overgivet til LHN. Der er 
sendt papirer til kommunen. 
-CHR- der bliver lavet et skilt samt lavet 
et facebook opslag med billede af 
mapperne. 
 

???? jeg kan ikke finde 
det 
 

2.  Orientering fra formanden v.Ronni 
-Udebokse. Der skal skrive begrundelse 
for hvorfor vi vil bygge udenfor vores 
byggetilladelse som så skal med 
byrådsmøde i februar. 

 



 

-Ønske om at lave køkkenet i 
lejligheden om til tørrerum til 
dækkener, samt lave lignende skabe 
som i lillestald i det store sadelrum. Vi 
tager det med til et medlemsmøde. 
 

3.  Orientering fra udvalget ved behov 
Stævneudvalget har forslag ang 
mesterskab. 

 

4.  Orientering fra daglig leder v.Marie 
Fra forrige møde: 
Venteliste til opstaldning 
Status, offentlig tilgængelig liste? 
Retningslinjer for fordeling af 
bokspladser, store og små bokse 
 
Status på elevskolen 
status på hold ( er hold fyldt og er der 
noget der mangler) 
-Forslag om at Marie administrere alt 
ang hold både elvskole og spring. 
 
Rette foldere, opstalder, passer, 
velkomst, regler for brug af trk heste 
 
-Carlo skal sælges, vi har modtaget et 
bud. Marie kommer med et modbud. 
 
-Part på Simone. Der tilbydes fuldpart 
med den undtagelse at den må 
benyttes om mandagen i 
undervisningen. 
 
- Marie kommer med et oplæg på vores 
elevheste. Brug af passer osv.  
 
 
 

 

5.  Orientering fra kasserer v. Belinda 
Præsentation af regnskab  

 



 

Hvad er beholdning dags dato? 
Vi bliver trukket i tilskud pga halleje 
(efterskolen). Vi snakker om at lave en 
anden løsning så dette evt indgår i 
opstaldning.  

6.  Økonomi 
Hvem har viden om TRK´s økonomi? 
Hvordan kan økonomien blive mere 
synlig for bestyrelsen.  
-Der skal sammensættes en gruppe som 
kigger vores økonomi igennem og 
kommer med et oplæg til nye priser.  

Ulla, Klaus, Belinda og 
Anne Marie 

7.  Procedure omkring indkøb  
Kaj´s mail hos P Lindberg er blevet  
slettet. 
Fremadrettet skal vi spørge ind til hvad 
de har af oplysninger når vi bestiller så 
vi kan få det rettet. 

 

8.  TRK´s faciliteter er for alle  
Det er de også fortsat, men med 
ændrede betingelser. 

Belinda vil uddybe problematikken og 
komme med et forslag til evt. løsning. 
- Der arbejdes på enkelt leje af hallen. 
Præmis er at man skal være medlem af 
klubben og leje bliver 75kr for at der er 
fortjeneste i det for klubben. 
 

 

9.  Diskussion omkring støtteklubben  
Fremtid 
- Støtteklubben er deres egen forening.  
TRK’s bestyrelse ønsker at 
støtteklubben forsætter som den altid 
har gjort. 

 

10.  Evaluering af Spring nytåret ind  
-Flyttes til et andet møde hvor 
stævneudvalget kan være deltagende. 

 

11.  Kommunikationen  
Tonen på Messenger 

Der opleves en kedelig udvikling i 

omgangstonen på messenger. 

 



 

Burde vi ikke tilstræbe en 

respektfuld kommunikation med 

hinanden? 

 

12.  Zakobo 
Hvor langt er vi kommet i processen?* 
-Der bliver arbejdet videre på 
opsætning af hjemmesiden 
 

 

Hvem agerer nu!? 
Louise, Dennis og Klaus 

13.  Arbejdet efter analysen 
Opfølgning på gruppernes arbejde 
Bettina 
-Der arbejdes på forskellige 
kurser/clinics 
-Der udarbejdes retningslinjer for hvad 
parter må/ikke må når hestene skal 
have fri 
- Forældreridning, så forældre prøver 
hvad det kræver at gå til ridning 
-Lille bibliotek i rytterstuen. 
-Åbent hus, opvisning fra klubbens 
ryttere. 
 
Lone: 
-Fastelavn d. 11 februar 2024. Det 
forgår i lille hal til hest.  

Bettina 
Lone 

14.  Forberedelse til kommende 
generalforsamling 
Vi skal beslutte en dato for 
generalforsamling 
- Tirsdag d. 19.03.24 kl 19.  
Forslag til dirigent? Arno Gormsen- 
Ronni 
- Beretning fra Juniorudvalg – hvem 
tager kontakt? Bettina 
– Beretning fra Stævneudvalg – hvem 
tager kontakt? Bettina 
– Kåring af årets TRK’er – hvem er 
ansvarlig?  Kigger vi på i februar 
– Kåring af klubmestre - hvem er 
ansvarlig? Kigger vi på i februar 

 
 
 
 
 

 



 

 
Fremlæggelse af revideret regnskab  
- beslutning om formen på 
fremlæggelsen?  
-Forslag om selve fremlæggelsen bliver 
opdelt så det bliver spiseligt, således 
det bliver italesat hvad pengene er 
blevet brugt på.  
 
5. Behandling af indkommende forslag – ja vi 
har et forslag til vedtægtsændringer, det skal 
formuleres, af hvem? Ronni og Ulla laver en 
formulering  
 
11. Eventuelt – har vi temaer vi gerne vil 
oplyse om f.eks. TRK´s visioner?Ulla laver et 
oplæg 
 
-Ændring under paragraf 11 Beretning fra 
handicapafdeling.  
-Ændring af årets TRK’er. 
-Ændring af Klubmestre, vi snakker om at lave 
om til stævne afvikling. 
- Snak om frivilligt arbejde/lønnet arbejde 
med medlemmerne. 
 

15.  Klub mesterskab 

Forslår at vi nedsætter en 

arbejdsgruppe der kommer med et 

begrundet forslag.  

Louise, Marie og Bettina 

16.  Orientering om bygninger og 

udenoms faciliteter 

ude bokse – se punkt 2 

ny mødding – se punkt 1 

græs type/ blanding omlagte marker 

- Der skal besluttes hvilken type 

græs der skal i vores marker. Ronni 

kontakter Barenbrug. Marie skal med 

ind over denne beslutning. Ronni, 

Lone løber på det. 

 



 

 søge fonde til lys (ridehal, 

udendørslys, gammel stald) se punkt 

1. 
17.  Eventuelt -Arbejdsdage, der skal arrangeres en 

om foråret og efteråret. 
-Transportøren kører på sidste vers, vi 
snakker om reparation eller om vi skal 
satse på at den nye mødding er klar 
inden den står af. Vi vælger ikke at 
reparerer ikke på transportøren. 
- Generalforsamling, hvem bliver og 
hvem går. 
Dennis ønsker ikke genvalg 
 

 

18.  Næste 
møde 

D. 19.02.24 kl 18:30   

 

 


